



纸造家园



安全 SAFETY

设计 DESIGN

品质 QUALITY

发展 DEVELOPMENT

**BROCHURES**

产品目录册

广州纸造家园科技有限公司

GUANGZHOU PAPER-MADE HOMELAND TECHNOLOGY LTD



# DIRECTORY

## 目录

- 1P | 公司简介
- 2P | 如何挑选纸家具
- 3P | 产品特性
- 4P | 儿童系列
- 5P | 精品架系列



- 1P | Company profile
- 2P | How to choose paper furniture
- 3P | Product features
- 4P | Children series
- 5P | Shelf series



蓝天，绿树，白云~! 惬意慵懒的躺在大自然的怀抱……

*There are blue sky, green trees and white clouds! We are leisurely lying in the arms of nature ,*

看月亮，数星星……没有雾霾，没有口罩，只有开怀拥抱，肺腑人生，

*seeing the moon, large number of stars .. no haze, no masks, only beautiful scenery, healthy life, heartfelt life,*

我的梦想国度——纸造家园！

*my dream - Paper-Made Homeland!*



## 公司简介

12年纸管设备研发，近10年纸成品结构研发！十年磨一剑！纸造家园的创始人王总一直倾情坚守，痴迷于对纸管材料的生产，对纸管产品结构开发，对纸能造家园的信心！“留下一块绿地，还我一片蓝天”让孩童们有一个安全的场所，让普通家庭都能消费得起绿色生态的家具……

朴素的信念，执著的力量，纸造家园的幼儿园家具，儿童空间系列，就是这样在十年的岁月积累中慢慢成型，而这些产品在历经岁月的风霜洗礼之后，从粗糙的轮廓，到能按木的结构原理做设计，形成真正意义上的家具，其寿命与使用性能也逐步得到了时间的验证。目前纸管家具在南方潮湿天气的环境下，与北方干燥天气的环境下，均能平稳过度，使用寿命3-5年不等。如果呵护多一点，其使用寿命可以更长。

匠心工艺，用心锤炼！

从简单的框架结构，注塑连接件，到木家具榫结构，进而总结淬炼出有发明专利的，适用于纸材料的家具结构，我们一直在路上，我们一直在创造，我们一直在不断前进……

执著，让我们的产品更加精益求精！用心，让我们的客户使用更加放心！



We have researched and developed the paper tubes equipment over 12 years, and over 10-year development about the product! Our founder Mr Wang always obsesses with the production of paper tube materials, and the research as well as development of paper tube product. He insists that the paper can become a durable and eco friendly furniture! Return a green space and a blue sky, and a safe space for kids, so that many families can afford the green furniture ...

Because of the insistence and the power of firm faith, Mr Wang have successfully developed our kindergarten furniture, and children's space in the passed 10 years. In the passed decade, these products have gradually developed from the rough contours to brief structure then became the durable paper furniture. The service life and performance of our paper furniture has been gradually verified as time went by.

They can be against the wet and dry environment. Their normal service life is about 3 to 5 years. If been taken good care, they can be longer.

We make paper furniture by heart.

From the simple frame structure, and connected with pvc connectors, to the splice structure reference from wooden, then developed the patented unique paper structure finally. We have been running on the road, we have been innovating, we have been moving forward...

It is because of the firm faith that we keep developing our excellent products.

Our customers use the paper furniture more assuredly in that we make the products by heart.

# 如何选择

## 如何选择性价比高的纸家具

关于纸家具的选择，建议从以下几方面考虑：

- 1) 材料的安全和耐受力；
- 2) 产品使用寿命；
- 3) 产品性价比；

纸造家园的产品在设计与选材上做了精心考量：

- 1) 复合纸面板：从确保产品使用安全的角度，纸造家园在材质选择上力求既要满足家具产品在物理性能的检测要求，又要体现纸材质的轻便，不会伤害到儿童的安全，因此，面板采用的是特质板，上下两面是E0级的板材，中间是纸质材料填充。
- 2) 耐受力的基材——方形纸管，这是纸造家园产品的核心材料，方形纸管是由优质进口的再生牛卡纸材料经我司专利设备加工精制而成，材料本身经过SGS检测，不含甲醛等危害人体健康的物质。
- 3) 发明专利的结构：产品结构历经10年的不断优化与升级，品质结实如木，同时又具有纸自身的柔韧性和弹性；正常情况下，产品可以使用3-5年，如果呵护较好的，可以超过5年以上的时间。
- 4) 性价比：组装快捷，简单，不需要专业工具；可经常更换产品组件，实现家具产品的经常更新，真正做到我的地盘我做主
- 5) 可循环使用：废弃后的家具可作废纸，卖给废品公司。

## How to choose

In terms of the choice of paper furniture, we recommend the following aspects:

- 1) safety: material safety and heavy duty;
- 2) service life;
- 3) cost-effective;

Our products have been taken full consideration in the design and the selection of materials:

1) composite paper board: from the perspective of ensuring the safety use of products, our materials selection on both to meet the furniture products in the physical properties of the test requirements, but also keep the light weight, will not hurt kids. Therefore, we make a special board. Its upper and lower sides are E0 melamine board, with paper filled in the middle.

2) material with strong weight capacity - square paper tube, which is the core material of our products, is recyclable cardboard by imported. It does not contain formaldehyde and other harmful substance with SGS test.

3) structure with invention patent: The structure have been researched and improved over 10 years. It is not only can keep the strong weight capacity as wood, but also can has its own flexibility and elasticity of paper itself. Normally, the product can be used 3 to 5 years, even more than 5 years if been taken better care.

4) cost-effective: you don't need any tools to finish assembling fast. You often change the components to achieve regular updates.

5) Recycled: the damaged parts can be recycled as waste paper to sell.





产品特性 / Advantages  COMPANY PROFILE



ECO+DIY=Paper Furniture



健康科技/Eco & technology

主材料为再生纸，可回收，发明专利结构  
main material is recycled & structure of invention patent



超强承重/Heavy duty

承重能力超强，与实木一致  
strong weight capacity as wood.



扫一扫看视频  
scan to view video show



防水防腐/Waterproof

产品表面经过防水处理。  
the surface of the product has been waterproof treated.



扫一扫看视频  
scan to view video show



快速安装/Fast instalion

模块化结构，在几分钟完成  
组装，不用任何工具。  
modualr structure, finish  
assembling in several mins  
but needn't any tools.



扫一扫看视频  
scan to view video show





## 儿童系列

Kids furniture series

自由呼吸，安全环保，

愿每个空间都可以畅享大自然给予我们人类的礼物！

愿每位成员都能成为绿色环保大使，减少树木砍伐，呵护生态家园！

We wish every kids can enjoy the gifts of nature:the free breathing,the safe environment.

We wish all our partners can become a green ambassador,  
contribute to reduce the cutting of trees, and protect the ecological earth!

S A F E T Y

## 纸管小板凳

LITTLE STOOL

产品规格 Size : 250\*220\*220mm



## 纸质青少年凳

STOOL FOR TEENS

产品规格Size: 320\*280\*420mm



## 纸管椅

KIDS CHAIR

产品规格Size: 300\*300\*575 mm



## 纸管儿童4人桌

4-SEATER TABLE

产品规格 Size : 750\*550\*500 mm



## 纸管活动桌6人

6-SEATER TABLE

产品规格：1000\*600\*510/1200\*600\*510mm



## 纸管活动桌8人

8-SEATER TABLE

产品规格 Size : 1600\*600\*480mm



## 纸管书桌/电脑桌

COMPUTER DESK

产品规格 Size: 1000\*600\*750 mm





## 纸管儿童鞋架

KIDS SHOE SHELF

产品规格Size: 485\*380\*850mm



## 纸管积木书架

BOOK SHELF

产品规格Size: 556\*246\*1175mm



# 纸管玩具架

BAUBLE SHELF

产品规格Size: 800\*350\*980mm



# 纸管儿童玩具架

KIDS SHELF

产品规格 Size : 1200\*350\*800mm



# 纸管儿童玩具架（无连接件构）

KIDS SHELF

产品规格 Size : 830\*370\*810 mm



## 纸管儿童玩具架-三角

KIDS SHELF

产品规格 Size : 1000\*350\*1130 mm



## 纸管儿童床

KIDS BED

产品规格 Size : 1240\*650\*200 mm





## 纸管儿童床 (可堆放)

STACKABLE KIDS BED

产品规格Size: 1200\*600\*200mm





## 精品架系列

## Display shelf series

纸管，环保！  
DIY，可反复拆装！  
纸质，超轻！  
百变，多面造型，装扮空间更精彩！

It is paper tube!  
It is eco friendly!  
Paper is light weight!  
You can do it repeatedly removable  
and change a various shape to decorate a wonderful space.

S A F E T Y

## 2列4层精品纸管陈列架

4-LAYER WITH 8-CUBE DISPLAY SHELF

产品规格 Size : 1246\*342\*1800 mm



## 3列4层精品纸管陈列架

4-LAYER WITH 12-CUBE DISPLAY SHELF

产品规格 Size : 1846\*342\*1800 mm



## 3列4层菱形精品纸管陈列架

4-LAYER WITH 12-CUBE DIAMOND DISPLAY SHELF

产品规格 Size : 1762\*630\*1696 mm



## 4列4层精品纸管陈列架

4-LAYER WITH 16-CUBE DISPLAY SHELF

产品规格 Size : 2446\*342\*1800 mm



# COMPANY BROCHURES 2017



广州纸造家园科技有限公司  
GUANGZHOU PAPER-MADE HOMELAND TECHNOLOGY LTD

**TEL**  
+86-20-31161068

**E-mail**  
13316291191@163.com

**ADD**  
广州番禺捷顺路9号敏捷·上城国际  
NO.9 Jieshun Road,Nancun,  
Panyu,Guangzhou

**Web**  
[www.zhizaojiayuanchina.com](http://www.zhizaojiayuanchina.com)